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Bijzondere commissie « Seksueel misbruik » 

BIJZONDERE COMMISSIE BETREFFENDE DE BEHANDELING VAN SEKSUEEL MISBRUIK EN FEITEN VAN 

PEDOFILIE BINNEN EEN GEZAGSRELATIE, INZONDERHEID BINNEN DE KERK  
 
Voorzitter : mevrouw Karine Lalieux 
 
 MAANDAG 10 JANUARI 2011 
 
Hoorzitting met : 
- de heer Erik De Sutter, voorzitter van de Unie van Religieuzen van Vlaanderen; 
- de heer Daniel Sonveaux, voorzitter van “la Conférence des religieuses et des religieux en 

Belgique” en provinciale overste van de Jezuiëten van Zuid-België en Luxemburg. 

- Na de uiteenzettingen heeft er een gedachtewisseling plaatsgevonden. 
 
 WOENSDAG 12 JANUARI 2011 
 
Hoorzitting met : 
- de heer Jos Claes, provinciale overste van de salesianen van Don Bosco van Noord-België. 
- de heer Joseph Enger, provinciale overste van de salesianen van Don Bosco van Zuid-België. 
- de heer Fons Swinnen, provinciale overste van de Vlaamse Jezuiëten. 
- de heer Gerard Van Malderen, abt van de Sint-Pieters- en Paulusabdij. 
- de heer André L. Simonart, overste van de Belgische Missionarissen van Afrika. 

- Na de uiteenzettingen heeft er telkens een gedachtewisseling plaatsgevonden. 
 
Regeling van de werkzaamheden. 
 
Volgende vergadering : maandag 17 januari 2011. 

 
 

 
Justitie 

COMMISSIE VOOR DE JUSTITIE 
 
Voorzitter : mevrouw Sarah Smeyers 
 
 DINSDAG 11 JANUARI 2011 
 

Vraag van de heer Raf Terwingen aan de staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en 
asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingen over “de erkenning van 
interlandelijke adopties door de federale centrale autoriteit” (nr. 1725). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de 
Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Sonja Becq aan de staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en 
asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingen over “het aantal 
afgesloten en ontbonden wettelijke samenwoningen” (nr. 1823). 
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- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de 
Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Sonja Becq aan de staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en 
asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingen over “de initiatieven 
genomen omtrent bemiddeling tijdens het Belgische voorzitterschap van de EU en de omzetting 
van de richtlijn inzake bemiddeling” (nr. 1870). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de 
Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Sonja Becq aan de staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en 
asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingenover “de evolutie van 
het aantal verzochte, uigesproken en beëindigde voorlopige bewindvoeringen” (nr. 1871). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de 
Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
Regeling van de werkzaamheden. 
Samengevoegde wetsvoorstellen 
- Wetsvoorstel (Carina Van Cauter, Bart Somers, Sabien Lahaye-Battheu, Patrick Dewael) tot 
wijziging van het Wetboek van de Belgische Nationaliteit teneinde het verkrijgen van de 
Belgische nationaliteit migratieneutraal te maken, nrs. 476/1 tot 5. 
- Amendementen van de heer Frédéric c.s., de dames Marghem en Galant, mevrouw Lanjri c.s., 
de heer Francken, de heren Schoofs en Goyvaerts en de heer Brotcorne. 
- Wetsvoorstel (Nahima Lanjri, Leen Dierick, Gerald Kindermans, Nathalie Muylle, Jef Van den 
Bergh, Liesbeth Van der Auwera, Stefaan Vercamer, Servais Verherstraeten) tot wijziging van 
het Wetboek van de Belgische nationaliteit, nrs. 494/1 tot 3. 
 
Amendementen van de dames Lanjri en Fonck. 
- Wetsvoorstel (Theo Francken, Sarah Smeyers, Daphné Dumery, Miranda Van Eetvelde) tot 
wijziging van het Wetboek van de Belgische nationaliteit, nr. 574/1. 
- Wetsvoorstel (Jacqueline Galant, Denis Ducarme, Daniel Bacquelaine, Marie-Christine 
Marghem, Corinne De Permentier, Philippe Goffin) tot wijziging van het Wetboek van de 
Belgische Nationaliteit, nrs. 601/1 en 2. 
 
Amendementen van de dames Galant en Marghem. 
- Wetsvoorstel (Bert Schoofs, Hagen Goyvaerts, Gerolf Annemans, Alexandra Colen, Peter 
Logghe, Filip De Man, Guy D‟haeseleer) tot invoering van het Staatsburgerschapswetboek, 
nr. 618/1. 
- Wetsvoorstel (André Frédéric, Karine Lalieux, Linda Musin, Thierry Giet, Rachid Madrane, 
Valérie Déom, Özlem Özen) tot wijziging van het Wetboek van de Belgische nationaliteit, 
nr. 742/1. 
(Voortzetting). (Rapporteur: de heer Christian Brotcorne). 
 
- De artikelsgewijze bespreking werd aangevat. 
- Er werden amendementen ingediend door de heer Schoofs en mevrouw Genot. 
Vraag van mevrouw Sabien Lahaye-Battheu aan de staatssecretaris voor de Coördinatie van de 
fraudebestrijding, toegevoegd aan de eerste minister, en staatssecretaris, toegevoegd aan de 
minister van Justitie, over “de koninklijke besluiten ter uitvoering van de wet van 10 janvier 2010 
tot wijziging van de wetgeving inzake kansspelen” (nr. 1783). 
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- De staatssecretaris voor de Coördinatie van de fraudebestrijding, toegevoegd aan de eerste 
minister, en staatssecretaris, toegevoegd aan de minister van Justitie, heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Sarah Smeyers aan de staatssecretaris voor de Coördinatie van de 
fraudebestrijding, toegevoegd aan de eerste minister, en staatssecretaris, toegevoegd aan de 
minister van Justitie, over “de nieuwe kansspelwet” (nr. 1876). 
 
- De staatssecretaris voor de Coördinatie van de fraudebestrijding, toegevoegd aan de eerste 
minister, en staatssecretaris, toegevoegd aan de minister van Justitie, heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Sophie De Wit aan de minister van Justitie over “de website 
www.gevaarinmijnwijk.com waarop de adressen van pedofielen bekend gemaakt worden” (nr. 
1767). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Éric Jadot aan de minister van Justitie over “het protocolakkoord na het 
sociaal conflict in de strafinrichting van Lantin” (nr. 1925). 
- Vraag van de heer Éric Jadot aan de minister van Justitie over “de renovatie van de 
gevangenisinfrastructuur te Lantin” (nr. 1926). 
- Vraag van de heer André Frédéric aan de minister van Justitie over “de situatie in de 
gevangenis van Lantin” (nr. 1942). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Servais Verherstraeten aan de minister van Justitie over “de betrokkenheid 
van leden van de rechterlijke macht bij de onderhandelingen” (nr. 1949). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Sabien Lahaye-Battheu aan de minister van Justitie over “Justscan” (nr. 
1775). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Samengevoegde vragen : 
- Vraag van mevrouw Carina Van Cauter aan de minister van Justitie over “de toegang tot het 
rijks- en strafregister door het parket bij advies over naturalisaties” (nr. 1787). 
- Vraag van de heer Theo Francken aan de minister van Justitie over “de toepassing van het KB 
van 19 juli 2001 betreffende de toegang van bepaalde openbare besturen tot het Centraal 
Strafregister” (nr. 1846). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 

Vraag van de heer Peter Logghe aan de minister van KMO‟s, Zelfstandigen, Landbouw en 
Wetenschapsbeleid over “de problemen in verband met de landpachtwet” (nr. 1881). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Bert Schoofs aan de minister van Justitie over “het tekort aan 
terrorismespeurders” (nr. 1935). 
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- Vraag van de heer Siegfried Bracke aan de minister van Justitie over “de noodkreten van 
federaal procureur Delmulle” (nr. 1948). 

 

 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Bert Schoofs aan de minister van Justitie over “de winkeldiefstallen door 
Roma-diefjes” (nr. 1936). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Valérie Déom aan de minister van Justitie over “de verslechtering van de 
werkomstandigheden in de Belgische gevangenissen” (nr. 1389). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Peter Logghe aan de minister van Justitie over “een wettelijke initiatief over 
schijnhuwelijken” (nr. 1564). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Sabien Lahaye-Battheu aan de minister van Justitie over “het gebruik van 
de leugendetector” (nr. 1776). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Sophie De Wit aan de minister van Justitie over “het gebrek aan veiligheid 
in het Mechelse gerechtshof” (nr. 1796). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Stefaan Vercamer aan de minister van Justitie over “de evaluatie van de 
huurwet” (nr. 1883). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Sophie De Wit aan de minister van Justitie over “het taalevenwicht binnen 
de FOD Justitie en specifiek het directoraat-generaal Wetgeving” (nr. 1889). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Sophie De Wit aan de minister van Justitie over “het gebruik van 
videorechtspraak” (nr. 1890). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
 
 WOENSDAG 12 JANUARI 2011 
 
Uiteenzetting van de minister van Justitie over de informatisering van Justitie. 
 
- Gedachtewisseling. 
 
Volgende vergadering : dinsdag 18 januari 2011. 
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Werkgroep “Naturalisaties” 

WERKGROEP BELAST MET DE HERZIENING VAN DE ALGEMENE CRITERIA VOOR DE BEOORDELING VAN 

DE NATURALISATIEAANVRAGEN 
 
Voorzitter : mevrouw Jacqueline Galant 
 
 DINSDAG 11 JANUARI 2011 
 
Discussie over de algemene criteria voor de beoordeling van de naturalisatieaanvragen. 
 
 

 
Sociale Zaken 

COMMISSIE VOOR DE SOCIALE ZAKEN 
 
Voorzitter : de heer Yvan Mayeur 
 
 DINSDAG 11 JANUARI 2011 
 
Vraag van mevrouw Karolien Grosemans aan de minister van Pensioenen en Grote Steden 
over “de verhoging van sociale bijdragen om de eerste pijler te vrijwaren” (nr. 1185). 
 
- De minister van Pensioenen en Grote Steden heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Raf Terwingen aan de minister van Pensioenen en Grote Steden over “de 
onduidelijke interpretatie van de term „werknemer‟ in artikel 5, § 7, van het KB van 23 december 
1996 met betrekking tot het grenswerknemerspensioen voor grensarbeiders” (nr. 1196). 
 
- De minister van Pensioenen en Grote Steden heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Miranda Van Eetvelde aan de minister van Pensioenen en Grote Steden 
over “het opbouwen van pensioensrechten door geneesheren (specialisten) en het plafond voor 
cumulatie van pensioenen met beroepsinkomsten” (nr. 1582). 
 
- De minister van Pensioenen en Grote Steden heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Karolien Grosemans aan de minister van Pensioenen en Grote Steden 
over “de hervorming van de derde pensioenpijler” (nr. 1044). 
 
- De minister van Pensioenen en Grote Steden heeft geantwoord. 
Vraag van mevrouw Karolien Grosemans aan de minister van Pensioenen en Grote Steden 
over “de sensibiliseringscampagne m.b.t. het optrekken van de feitelijke pensioenleeftijd” (nr. 
1184). 
 
- De minister van Pensioenen en Grote Steden heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Zuhal Demir aan de minister van Pensioenen en Grote Steden over “het 
pensioen voor zelfstandigen, een schrijnende situatie” (nr. 1186). 
 
- De minister van Pensioenen en Grote Steden heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Karolien Grosemans aan de minister van Pensioenen en Grote Steden 
over “gelijkgestelde periodes” (nr. 1187). 
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- De minister van Pensioenen en Grote Steden heeft geantwoord. 
Vraag van de heer Georges Gilkinet aan de minister van Pensioenen en Grote Steden over “het 
advies van de Europese Commissie met betrekking tot de discriminerende behandeling van 
pensioenspaarbijdragen door België” (nr. 1310). 
 
- De minister van Pensioenen en Grote Steden heeft geantwoord. 
 
Samengevoegde vragen: 
- Vraag van mevrouw Nadia Sminate aan de staatssecretaris voor Sociale Zaken, belast met 
Personen met een handicap, toegevoegd aan de minister van Sociale Zaken en 
Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de controle op parkeerkaarten 
voor personen met een handicap na het overlijden van de rechthebbende” (nr. 1547). 
- Vraag van mevrouw Nadia Sminate aan de staatssecretaris voor Sociale Zaken, belast met 
Personen met een handicap, toegevoegd aan de minister van Sociale Zaken en 
Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de vernieuwing van 
parkeerkaarten voor gehandicapten” (nr. 1548). 
 
- De staatssecretaris voor Sociale Zaken, belast met Personen met een handicap, toegevoegd 
aan de minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, 
heeft geantwoord. 
 
Samengevoegde vragen: 
- Vraag van de heer David Clarinval aan de minister van Pensioenen en Grote Steden over “de 
uitvoering van artikel 29 van het koninklijk besluit van 22 mei 2003 betreffende de behandeling 
van de dossiers inzake tegemoetkomingen aan personen met een handicap” (nr. 407). 
- Vraag van de heer David Clarinval aan de minister van Pensioenen en Grote Steden over “de 
uitvoering van artikel 29 van het koninklijk besluit van 22 mei 2003 betreffende de behandeling 
van de dossiers inzake tegemoetkomingen aan personen met een handicap” (nr. 1177). 
 
- De staatssecretaris voor Sociale Zaken, belast met Personen met een handicap, toegevoegd 
aan de minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie 
heeft geantwoord. 
Samengevoegde vragen :  
- Vraag van mevrouw Karin Temmerman aan de vice-eersteminister en minister van Sociale 
Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “technische problemen 
in verband met het doorsturen van attesten van beschermde afnemer” (nr. 873). 
- Vraag van mevrouw Sonja Becq aan de vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en 
Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de gebreken van het nieuwe 
algemene attest voor personen met een handicap afgeleverd door de FOD Sociale Zekerheid” 
(nr. 913). 
- Vraag van mevrouw Sonja Becq aan de staatssecretaris voor Sociale Zaken, belast met 
Personen met een handicap, toegevoegd aan de minister van Sociale Zaken en 
Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de gebreken van het nieuwe 
algemene attest voor personen met een handicap afgeleverd door de FOD Sociale Zekerheid” 
(nr. 914). 
- Vraag van de heer Stefaan Vercamer aan de vice-eersteminister en minister van Sociale 
Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, en aan de staatssecretaris 
voor Sociale Zaken, belast met Personen met een handicap, toegevoegd aan de minister van 
Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de gebreken 
van het nieuwe algemene attest voor personen met een handicap afgeleverd door de FOD 
Sociale Zekerheid” (nr. 996). 
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- De staatssecretaris voor Sociale Zaken, belast met Personen met een handicap, toegevoegd 
aan de minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie 
heeft geantwoord. 
Vraag van mevrouw Sonja Becq aan de staatssecretaris voor Sociale Zaken, belast met 
Personen met een handicap, toegevoegd aan de minister van Sociale Zaken en 
Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “het uitvoeren van het VN-
verdrag inzake de rechten van personen met een handicap” (nr. 915). 
 
- De staatssecretaris voor Sociale Zaken, belast met Personen met een handicap, toegevoegd 
aan de minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie 
heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer David Geerts aan de staatssecretaris voor Sociale Zaken, belast met 
Personen met een handicap, toegevoegd aan de minister van Sociale Zaken en 
Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de tegemoetkoming hulp aan 
derden in het kader van het KB van 27 juni 1969” (nr. 952). 
 
- De staatssecretaris voor Sociale Zaken, belast met Personen met een handicap, toegevoegd 
aan de minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie 
heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Sonja Becq aan de staatssecretaris voor Sociale Zaken, belast met 
Personen met een handicap, toegevoegd aan de minister van Sociale Zaken en 
Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “een aantal aspecten van de 
beroepsprocedure tegen een overheidsbeslissing omtrent de tegemoetkoming voor hulp aan 
bejaarden” (nr. 1927). 
 
- De staatssecretaris voor Sociale Zaken, belast met Personen met een handicap, toegevoegd 
aan de minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie 
heeft geantwoord. 
 
 
 WOENSDAG 12 JANUARI 2011 
 
Vraag van de heer Stefaan Vercamer aan de staatssecretaris voor de Coördinatie van de 
fraudebestrijding, toegevoegd aan de eerste minister, en staatssecretaris, toegevoegd aan de 
minister van Justitie, over “de strijd tegen de dienstenchequefraude” (nr. 1962). 
 
- De staatssecretaris voor de Coördinatie van de fraudebestrijding, toegevoegd aan de eerste 
minister, en staatssecretaris, toegevoegd aan de minister van Justitie, heeft geantwoord. 
 
Regeling van de werkzaamheden betreffende het thema “pesten op het werk”. 
 
- Er heeft een bespreking plaatsgevonden. 
 
Wetsvoorstel (Hans Bonte, Meryame Kitir, Peter Vanvelthoven) ter verbetering van het statuut 
van de uitzendkrachten, nr. 448/1. 
 
- Inleidende uiteenzetting van de indiener. 
 
Wetsvoorstel (Christiane Vienne, Yvan Mayeur, Linda Musin) tot verbetering van de rechten van 
de uitzendkrachten, nr. 247/1. 
 
- Inleidende uiteenzetting van de indiener. 
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Wetsvoorstel (Maggie De Block, Mathias De Clercq, Gwendolyn Rutten) tot wijziging van de wet 
van 24 juli 1987 betreffende de tijdelijke arbeid, de uitzendarbeid en het ter beschikking stellen 
van werknemers ten behoeve van gebruikers wat de arbeidsovereenkomst voor uitzendarbeid 
betreft, nr. 764/1. 
 
- Inleidende uiteenzetting van de indiener. 
 
Wetsvoorstel (Valérie De Bue, David Clarinval) tot regeling van de mogelijkheid een beroep te 
doen op uitzendarbeid met het oog op vaste indienstneming, nr. 352/1. 
 
- Inleidende uiteenzetting van de indiener. 
 
Vraag van mevrouw Sonja Becq aan de vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke 
Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid, over “het ouderschapsverlof en pleegverlof voor 
pleegouders” (nr. 741). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en 
asielbeleid, heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Maggie De Block aan de vice-eersteminister en minister van Werk en 
Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid, over “de weigering van 
werkloosheidsuitkeringen aan werkzoekenden die een onbezoldigd zaakvoerdermandaat 
vervullen in een tijdelijke onderneming” (nr. 1477). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en 
asielbeleid, heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Myriam Vanlerberghe aan de vice-eersteminister en minister van Werk en 
Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid, over “de antipestwet” (nr. 1724). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en 
asielbeleid, heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Maggie De Block aan de vice-eersteminister en minister van Werk en 
Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid, over “de verplichte bewaring van het 
arbeidsreglement in vrachtwagencabines” (nr. 1533). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en 
asielbeleid, heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Karolien Grosemans aan de vice-eersteminister en minister van Werk en 
Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid, over “het paritair comité 218 en de 
sector van de callcenters” (nr. 1667). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en 
asielbeleid, heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Miranda Van Eetvelde aan de vice-eersteminister en minister van Werk en 
Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid, over “de activering van de wachttijd” (nr. 
1691). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en 
asielbeleid, heeft geantwoord. 
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Vraag van mevrouw Christiane Vienne aan de vice-eersteminister en minister van Werk en 
Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid, over “het ontwerp van rondzendbrief ter 
interpretatie van de wapenwet” (nr. 976). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en 
asielbeleid, heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Christiane Vienne aan de vice-eersteminister en minister van Werk en 
Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid, over “de nieuwe brugpensioenstelsels 
en de evolutie van de werkgelegenheidsgraad van de oudere werknemers” (nr. 977). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en 
asielbeleid, heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Miranda Van Eetvelde aan de vice-eersteminister en minister van Werk en 
Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid, over “de passieve uitgaven inzake 
arbeidsmarktbeleid” (nr. 1000). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en 
asielbeleid, heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Zuhal Demir aan de vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke 
Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid, over “de anticrisismaatregelen” (nr. 1017). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en 
asielbeleid, heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Karel Uyttersprot aan de minister voor Ondernemen en Vereenvoudigen over 
“de veiligheidscoördinator” (nr. 1088). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en 
asielbeleid, heeft geantwoord. 
 
Samengevoegde vragen: 
- Vraag van de heer Karel Uyttersprot aan de minister voor Ondernemen en Vereenvoudigen 
over “de evolutie van het industrieel leerlingwezen (ILW) en het industrieel leercontract (ILC)” 
(nr. 1106). 
- Vraag van de heer Karel Uyttersprot aan de minister van KMO‟s, Zelfstandigen, Landbouw en 
Wetenschapsbeleid over “de evolutie van het industrieel leerlingwezen (ILW) en het industrieel 
leercontract (ILC)” (nr. 1570). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en 
asielbeleid, heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Theo Francken aan de vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke 
Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid, over “het nieuwe samenwerkingsakkoord met 
Marokko” (nr. 1165). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en 
asielbeleid, heeft geantwoord. 
 
Volgende vergadering : dinsdag 18 januari 2011. 
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Bedrijfsleven 

COMMISSIE VOOR HET BEDRIJFSLEVEN, HET WETENSCHAPSBELEID, HET ONDERWIJS, DE NATIONALE 

WETENSCHAPPELIJKE EN CULTURELE INSTELLINGEN, DE MIDDENSTAND EN DE LANDBOUW  
 
Voorzitter : mevrouw Liesbeth Van der Auwera 
 
 DINSDAG 11 JANUARI 2011 
 
Hoorzitting met de heer Jean-Paul Minon, directeur-generaal van NIRAS over het 
ontwerpafvalplan. 
 
- De leden hebben vragen gesteld. 
 
Vraag van mevrouw Liesbeth Van der Auwera aan de minister van Klimaat en Energie over “de 
noodzakelijke infrastructuur voor de transmissie van offshore geproduceerde windenergie” (nr. 
1632). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Peter Logghe aan de minister van Klimaat en Energie over “auto‟s op 
waterstof” (nr. 1866). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
Regeling van de werkzaamheden (Studie door de CREG; wetsvoorstellen). 
 
 
Vraag van de heer Josy Arens aan de minister van KMO‟s, Zelfstandigen, Landbouw en 
Wetenschapsbeleid over “de wet van 15 februari 2006 betreffende de uitoefening van het 
beroep van architect in het kader van een rechtspersoon” (nr. 1523). 
 
- De minister van KMO‟s, Zelfstandigen, Landbouw en Wetenschapsbeleid heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Franco Seminara aan de minister van Klimaat en Energie over “de resultaten 
van een onderzoek van de ACFSE omtrent in België verkochte sofa‟s die in geval van een 
woningbrand onveilig zouden zijn” (nr. 1854). 
 
- De minister van KMO‟s, Zelfstandigen, Landbouw en Wetenschapsbeleid heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Peter Logghe aan de minister van Klimaat en Energie over "de berekening 
van de nucleaire rente" (nr. 1867) 
 
- De minister van KMO‟s, Zelfstandigen, Landbouw en Wetenschapsbeleid heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Peter Logghe aan de minister van Klimaat en Energie over “schaarste van 
aardmetalen en andere zeldzame grondstoffen” (nr. 1880). 
 
- De minister van KMO‟s, Zelfstandigen, Landbouw en Wetenschapsbeleid heeft geantwoord. 
 
Volgende vergadering : dinsdag 18 januari 2011. 
 
 
 
 



De Kamer online - 53 / 12 

 
 

Handels- en Economisch Recht 

COMMISSIE BELAST MET DE PROBLEMEN INZAKE HANDELS- EN ECONOMISCH RECHT  
 
Voorzitter : mevrouw Sophie De Wit 
 
 DINSDAG 11 JANUARI 2011 
 
Samengevoegde wetsvoorstellen : 
- Wetsvoorstel (Colette Burgeon, Karine Lalieux, Marie-Claire Lambert, Linda Musin, Valérie 

Déom) tot wijziging van de wet van 21 maart 1991 betreffende de hervorming van sommige 
economische overheidsbedrijven en tot wijziging van het Wetboek van vennootschappen, 
teneinde te garanderen dat vrouwen zitting hebben in de beslissingsorganen van de autonome 
overheidsbedrijven en de genoteerde vennootschappen, nr. 211/1. 

- Wetsvoorstel (Bruno Tuybens, Caroline Gennez, Maya Detiège, Karin Temmerman, Ann 
Vanheste, Myriam Vanlerberghe, Meryame Kitir) tot wijziging van het Wetboek van 
vennootschappen wat de vervrouwelijking van de raad van bestuur van beursgenoteerde 
vennootschappen betreft, nr. 381/1. 

- Wetsvoorstel (Sonja Becq, Leen Dierick, Nahima Lanjri, Liesbeth Van der Auwera) ter 
bevordering van de evenwichtige vertegenwoordiging van vrouwen en mannen in de raden 
van bestuur van economische overheidsbedrijven en van vennootschappen die een publiek 
beroep op het spaarwezen hebben gedaan, nr. 694/1. 

- Wetsvoorstel (Joseph George, Catherine Fonck) tot wijziging van het Wetboek van 
vennootschappen en van de wet van 21 maart 1991 betreffende de hervorming van sommige 
economische overheidsbedrijven, nr. 649/1. 

- Wetsvoorstel (Muriel Gerkens, Eva Brems) tot wijziging van het Wetboek van 
vennootschappen en van de wet van 21 maart 1991 betreffende de hervorming van sommige 
economische overheidsbedrijven, nr. 686/1. 

(Voortzetting). (Rapporteurs : mevrouw Marie-Christine Marghem en de heer Karel Uyttersprot). 
 
Hoorzitting met : 
- de heer Herman Daems, voorzitter van de commissie Corporate Governance; 
- mevrouw Michèle Sioen, CEO Sioen Industries. 
 
- Er werden vragen gesteld door de heren Bruno Tuybens en Karel Uyttersprot, de dames 
Muriel Gerkens, Valérie Déom, Zuhal Demir, de heren David Clarinval en Joseph George en 
mevrouw Sonja Becq. 
 
Volgende vergadering : dinsdag 18 januari 2011. 
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Binnenlandse Zaken 

COMMISSIE VOOR DE BINNENLANDSE ZAKEN, DE ALGEMENE ZAKEN EN HET OPENBAAR AMBT  
 
Voorzitter : de heer Ben Weyts 
 
 DINSDAG 11 JANUARI 2011 
 
Samengevoegde wetsvoorstellen : 
- Wetsvoorstel (Nahima Lanjri, Leen Dierick, Jef Van den Bergh) tot wijziging van de wet van 15 
december 1980 betreffende de toegang tot het grondgebied, het verblijf, de vestiging en de 
verwijdering van vreemdelingen voor wat betreft de voorwaarden tot gezinshereniging van niet-
EU-onderdanen, nrs. 443/1 tot 9. 
- Amendementen van de dames Lanjri en Dierick, de heer Verherstraeten, mevrouw Galant, de 
heren Ducarme, Madrane, Frédéric, Devin, Thiébaut, Francken, de dames Fonck en Delacroix-
Rolin, de heer Jean Marie Dedecker, de dames Genot en Brems en de heren Somers en De 
Man. 
- Wetsvoorstel (Bart Somers, Carina Van Cauter, Sabien Lahaye-Battheu, Gwendolyn Rutten) 
tot wijziging van de wet van 15 december 1980 betreffende toegang tot het grondgebied, het 
verblijf en de vestiging en de verwijdering van vreemdelingen wat de gezinshereniging van 
derdelanders betreft, nr. 475/1. 
- Wetsvoorstel (Nahima Lanjri, Leen Dierick, Jef Van den Bergh) tot wijziging van de wet van 15 
december 1980 betreffende de toegang tot het grondgebied, het verblijf, de vestiging en de 
verwijdering van vreemdelingen voor wat betreft de voorwaarden tot gezinshereniging door 
Belgische onderdanen, nr. 570/1. 
- Wetsvoorstel (Karin Temmerman, Renaat Landuyt) tot wijziging van de wet van 15 december 
1980 betreffende de toegang tot het grondgebied, het verblijf, de vestiging en de verwijdering 
van vreemdelingen wat de afschaffing van de verblijfsrechtelijke gevolgen gekoppeld aan het 
wettelijk samenwonen betreft, nr. 595/1. 
- Wetsvoorstel (Theo Francken, Sarah Smeyers, Daphné Dumery) tot wijziging, wat betreft de 
gezinshereniging, van de wet van 15 december 1980 betreffende de toegang tot het 
grondgebied, het verblijf, de vestiging en de verwijdering van vreemdelingen, nr. 596/1. 
- Wetsvoorstel (Catherine Fonck, Myriam Delacroix-Rolin, Joseph George) tot wijziging van de 
wet van 15 december 1980 betreffende de toegang tot het grondgebied, het verblijf, de vestiging 
en de verwijdering van vreemdelingen, nrs. 681/1 en 2. 
Wetsvoorstel (Rachid Madrane, André Frédéric, Laurent Devin, Eric Thiébaut, Yvan Mayeur) tot 
wijziging van de wet van 15 december 1980 betreffende de toegang tot het grondgebied, het 
verblijf, de vestiging en de verwijdering van vreemdelingen, nr. 689/1. 
- Wetsvoorstel (Denis Ducarme, Jacqueline Galant, Daniel Bacquelaine, Marie-Christine 
Marghem, Corinne De Permentier) tot wijziging van de wet van 15 december 1980 betreffende 
de toegang tot het grondgebied, het verblijf, de vestiging en de verwijdering van vreemdelingen, 
teneinde de voorwaarden inzake gezinshereniging te wijzigen voor de onderdanen van landen 
die geen lid zijn van de Europese Unie, nrs. 757/1 en 2. 
- Wetsvoorstel (Gerolf Annemans, Filip De Man, Guy D‟haeseleer, Hagen Goyvaerts, Bert 
Schoofs, Annick Ponthier, Tanguy Veys) tot wijziging van de wet van 15 december 1980 
betreffende de toegang tot het grondgebied, het verblijf, de vestiging en de verwijdering van 
vreemdelingen wat betreft de voorwaarden voor de gezinshereniging, nr. 866/1. 
 
(Voortzetting). (Rapporteurs : de dames Leen Dierick en Catherine Fonck). 
 
- De artikelsgewijze bespreking werd voortgezet. Hebben het woord gevoerd : de heren Rachid 
Madrane, Bart Somers, de dames Nahima Lanjri, Karin Temmerman, Zoé Genot, de heren Theo 
Francken, Denis Ducarme, Koenraad Degroote en Joseph Arens. 
- Er werd een amendement ingediend door mevrouw Genot. 
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- De commissie heeft eenparig beslist om het advies van de Dienst voor Vreemdelingenzaken in 
te winnen. 
 
 
 WOENSDAG 12 JANUARI 2011 
 
Vraag van de heer Peter Logghe aan de staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en 
asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingen over “een bericht in 
een Bulgaarse krant over de Bulgaarse Roma” (nr. 1483). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor 
de Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Daphné Dumery aan de vice-eersteminister en minister van Buitenlandse 
Zaken en Institutionele Hervormingen over “het afschaffen van de visumplicht in het kader van 
de Wereldbeker voetbal die Rusland organiseert in 2018” (nr. 1546). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor 
de Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Daphné Dumery aan de staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en 
asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingen over “de houding van 
de Dienst Vreemdelingenzaken ten opzichte van het aanvragen van leeflonen door EU-burgers” 
(nr. 1660). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor 
de Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Karin Temmerman aan de staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- 
en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingen over “de instroom 
van nieuwe EU-burgers richting bepaalde steden” (nr. 1822). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor 
de Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Valérie Déom aan de staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en 
asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingen over “de 
overwegingen in verband met de genderdimensie bij de behandeling van asielaanvragen” (nr. 
1191). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor 
de Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Zoé Genot aan de staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en 
asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingen over “de richtlijnen van 
het Commissariaat-generaal voor de Vluchtelingen en de Staatlozen (CGVS) voor de 
advocaten” (nr. 1524). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor 
de Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
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Vraag van mevrouw Sarah Smeyers aan de staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en 
asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingen over “de fraude bij 
medische regularisaties te Brasschaat” (nr. 1662). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor 
de Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Theo Francken aan de staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en 
asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingen over “de terugwijzing 
van vreemdelingen” (nr. 1698). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor 
de Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Sarah Smeyers aan de staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en 
asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingen over “informatie 
betreffende goedgekeurde regularisatie-aanvragen” (nr. 1700). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor 
de Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Theo Francken aan de staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en 
asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingen over “het misbruik van 
het systeem van vrijwillige terugkeer door illegale Brazilianen” (nr. 1793). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor 
de Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Theo Francken aan de staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en 
asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingen over “het Europees 
Terugkeerfonds” (nr. 1794). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor 
de Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Zoé Genot aan de staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en 
asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingen over “de goedkeuring 
van de asielaanvraag in geval van mogelijke genitale verminking” (nr. 1821). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor 
de Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Nahima Lanjri aan de staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en 
asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingen over “de controle op 
arbeidsmigratie van EU-onderdanen” (nr. 1967). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor 
de Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
Wetsontwerp tot wijziging van de wet van 18 juli 1991 tot regeling van het toezicht op politie- en 
inlichtingendiensten en op het Coördinatieorgaan voor de dreigingsanalyse, - Overgezonden 
door de Senaat, nr. 802/1. 
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- Zaak zonder verslag. 
- De artikelen en het gehele wetsontwerp werden eenparig aangenomen. 
 
Vraag van de heer Bart Somers aan de minister van Binnenlandse Zaken over “het 
Rampenfonds” (nr. 1484). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Josy Arens aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de dagvaarding 
van de politiezones door een aantal agenten” (nr. 1922). 
-  Vraag van de heer Laurent Devin aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
dagvaarding van de politiezones van België door leden van het korps van de zonale politie 
aangaande de toekenning van de Copernicuspremie” (nr. 1976). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Peter Logghe aan de minister van Binnenlandse Zaken over 
“winkeldiefstallen in België” (nr. 1950). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Jan Van Esbroeck aan de minister van Binnenlandse Zaken over 
“noodoproepen vanuit de politiezone Arro Ieper” (nr. 1965). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Olivier Maingain aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de databank 
ViCLAS” (nr. 1400). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Joseph George aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de bijdrage 
in de kosten van de brandweerdienst in de provincie Namen” (nr. 1539). 
- Vraag van de heer Joseph George aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
oprichting van prezones” (nr. 1542). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Joseph George aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de bijdrage 
in de kosten van de brandweerdiensten voor de Belgische steden en gemeenten en de 
gevolgen daarvan voor de begrotingen van 2011” (nr. 1540). 
- Vraag van de heer Joseph George aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de bijdrage 
in de kosten van de brandweerdiensten voor de gemeenten-groepscentra” (nr. 1541). 
- Vraag van de heer Joseph George aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de manier 
waarop de bijdrage in de kosten van de brandweerdiensten wordt berekend door de provincies 
en binnen elke provincie” (nr. 1543). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Leen Dierick aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 112-
centrales” (nr. 1693). 
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- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
 
Vraag van de heer Eric Jadot aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de toename van 
het aantal klachten bij het Comité P en de aandacht die aan hun typologie besteed wordt om de 
opleiding van de politieagenten te verbeteren” (nr. 1705). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Laurent Devin aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “het verkeersveiligheidsfonds” (nr. 1753). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Jan Van Esbroeck aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
instelling van een e-loket voor de private bewakingssector” (nr. 1933). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Leen Dierick aan de minister van Binnenlandse Zaken over “het gebruik 
van een camerabril door gemeentelijke ambtenaren in het opsporen van milieuovertredingen” 
(nr. 1963). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Leen Dierick aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de organisatie 
van een aanvullende toelatingsproef voor het directiebrevet” (nr. 1964). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Theo Francken aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
elektronische vreemdelingenkaarten” (nr. 1968). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Volgende vergadering : dinsdag 18 januari 2011. 
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Volksgezondheid 

COMMISSIE VOOR DE VOLKSGEZONDHEID, HET LEEFMILIEU EN DE MAATSCHAPPELIJKE HERNIEUWING  
 
Voorzitter : de heer Hans Bonte 
 
 WOENSDAG 12 JANUARI 2011 
 
Vraag van de heer Ben Weyts aan de minister van Pensioenen en Grote Steden over “het 
grootstedenbeleid” (nr. 1531). 
 
- De minister van Pensioenen en Grote Steden heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Willem-Frederik Schiltz aan de minister voor Ondernemen en 
Vereenvoudigen over “de nieuwe inzichten in verband met de digitale kloof” (nr. 549). 
 
- De staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie en Armoedebestrijding, toegevoegd aan 
de Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie 
heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Peter Logghe aan de staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en 
asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingen over “de opvang van 
asielzoekers in het vakantiecentrum te Borzée” (nr. 1715). 
 
- De staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie en Armoedebestrijding, toegevoegd aan 
de Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie 
heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Peter Logghe aan de vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke 
Kansen, belast met het Migratie- en asielbeleid, over “het open asielcentrum van Vijfwegen in 
West-Vlaanderen” (nr. 1908). 
 
- De staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie en Armoedebestrijding, toegevoegd aan 
de Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie 
heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Stefaan Vercamer aan de staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie 
en Armoedebestrijding, toegevoegd aan de Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, 
belast met Maatschappelijke Integratie, over “de Belgische indicatoren voor het bestrijden van 
de armoede in het kader van de EU2020 strategie” (nr. 570). 
 
- De staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie en Armoedebestrijding, toegevoegd aan 
de Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie 
heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Sonja Becq aan de staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie en 
Armoedebestrijding, toegevoegd aan de minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast 
met Maatschappelijke Integratie, over “bijkomende opvang voor vluchtelingen door OCMW‟s” 
(nr. 1432). 
 
- De staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie en Armoedebestrijding, toegevoegd aan 
de Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie 
heeft geantwoord. 
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Vraag van mevrouw Zoé Genot aan de staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie en 
Armoedebestrijding, toegevoegd aan de minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast 
met Maatschappelijke Integratie, over “de kunstgrepen die Fedasil uithaalt om de beschikkingen 
waarin wordt bepaald dat het op straffe van betaling van een dwangsom huisvesting moet 
bieden, niet te hoeven uitvoeren” (nr. 1441). 
 
- De staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie en Armoedebestrijding, toegevoegd aan 
de Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie 
heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Maya Detiège aan de staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie en 
Armoedebestrijding, toegevoegd aan de minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast 
met Maatschappelijke Integratie, over “de werkingsmiddelen van de OCMW‟s” (nr. 1557). 
 
- De staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie en Armoedebestrijding, toegevoegd aan 
de Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie 
heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Hans Bonte aan de staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie en 
Armoedebestrijding, toegevoegd aan de minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast 
met Maatschappelijke Integratie, over “de betalingsproblemen voor leeflonen” (nr. 1559) 
 
- De staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie en Armoedebestrijding, toegevoegd aan 
de Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie 
heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Wouter De Vriendt aan de staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie 
en Armoedebestrijding, toegevoegd aan de minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, 
belast met Maatschappelijke Integratie, over “de terugbetaling van de leeflonen aan steden en 
gemeenten” (nr. 1584). 
- De staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie en Armoedebestrijding, toegevoegd aan 
de Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie 
heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Zoé Genot aan de staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie en 
Armoedebestrijding, toegevoegd aan de minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast 
met Maatschappelijke Integratie, over “de achterstand in de betaling van het leefloon door de 
OCMW‟s” (nr. 1741). 
 
- De staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie en Armoedebestrijding, toegevoegd aan 
de Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie 
heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Theo Francken aan de staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie en 
Armoedebestrijding, toegevoegd aan de minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast 
met Maatschappelijke Integratie, over “het misbruik van het systeem van vrijwillige terugkeer 
door illegale Brazilianen” (nr. 1792). 
 
- De staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie en Armoedebestrijding, toegevoegd aan 
de Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie 
heeft geantwoord. 
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Vraag van de heer Theo Francken aan de staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie en 
Armoedebestrijding, toegevoegd aan de minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast 
met Maatschappelijke Integratie, over “het Europees Terugkeerfonds” (nr. 1795). 
 
- De staatssecretaris voor Maatschappelijke Integratie en Armoedebestrijding, toegevoegd aan 
de Minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie 
heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Maggie De Block aan de minister van KMO‟s, Zelfstandigen, Landbouw en 
Wetenschapsbeleid over “de diverse controlesystemen bij voedselveiligheid” (nr. 1676). 
 
- De minister van KMO‟s, Zelfstandigen, Landbouw en Wetenschapsbeleid heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Nathalie Muylle aan de minister van KMO‟s, Zelfstandigen, Landbouw en 
Wetenschapsbeleid over “het rookverbod” (nr. 1888). 
 
- De minister van KMO‟s, Zelfstandigen, Landbouw en Wetenschapsbeleid heeft geantwoord. 
 
Samengevoegde vragen : 
- Vraag van mevrouw Colette Burgeon aan de minister van KMO‟s, Zelfstandigen, Landbouw en 
Wetenschapsbeleid over “het dioxineschandaal in Duitsland” (nr. 1928). 
- Vraag van mevrouw Thérèse Snoy et d‟Oppuers aan de minister van KMO‟s, Zelfstandigen, 
Landbouw en Wetenschapsbeleid over “de dioxinecrisis in Duitsland” (nr. 1985). 
 
- De minister van KMO‟s, Zelfstandigen, Landbouw en Wetenschapsbeleid heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Thérèse Snoy et d‟Oppuers aan de minister van Klimaat en Energie over 
“de UCL-studie over de genetische modificatie van de wortels van de tomaatplanten” (nr. 1213). 
 
- De minister van KMO‟s, Zelfstandigen, Landbouw en Wetenschapsbeleid heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Nathalie Muylle aan de minister van KMO‟s, Zelfstandigen, Landbouw en 
Wetenschapsbeleid over “de varkenssector” (nr. 1270). 
 
- De minister van KMO‟s, Zelfstandigen, Landbouw en Wetenschapsbeleid heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Reinilde Van Moer aan de vice-eersteminister en minister van Sociale 
Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de veiligheid en 
controle van beschilderde drinkglazen” (nr. 1297). 
 
- De minister van KMO‟s, Zelfstandigen, Landbouw en Wetenschapsbeleid heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Flor Van Noppen aan de minister van KMO‟s, Zelfstandigen, Landbouw en 
Wetenschapsbeleid over “het autocontrolesysteem in de horeca” (nr. 1583). 
 
- De minister van KMO‟s, Zelfstandigen, Landbouw en Wetenschapsbeleid heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Rita De Bont aan de vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en 
Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “het chronisch 
vermoeidheidssyndroom (CVS)” (nr. 1897). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie, heeft geantwoord. 
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Vraag van de heer Franco Seminara aan de vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken 
en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de berekening van het 
SCORE-risico” (nr. 1943). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie, heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Manu Beuselinck aan de vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken 
en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de stand van zaken van het 
project MyCareNet” (nr. 1836). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie, heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Stefaan Vercamer aan de vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken 
en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de stand van zaken met 
betrekking tot de OMNIO-hervorming” (nr. 1884). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie, heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Nathalie Muylle aan de vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken 
en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de stand van zaken met 
betrekking tot de medische beeldvorming” (nr. 1929). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie, heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Reinilde Van Moer aan de vice-eersteminister en minister van Sociale 
Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de cardiale 
resynchronisatie therapie” (nr. 1931). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie, heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Colette Burgeon aan de vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken 
en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “het voorschrijven van 
geneesmiddelen voor niet-goedgekeurde indicaties” (nr. 1944). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie, heeft geantwoord. 
 
Volgende vergadering : woensdag 19 januari 2011. 
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Maatschappelijke Emancipatie 

ADVIESCOMITÉ VOOR DE MAATSCHAPPELIJKE EMANCIPATIE 
 
Voorzitter : mevrouw Valérie Déom 
 
 WOENSDAG 12 JANUARI 2011 
 
Bespreking van de bestrijding van de loonkloof tussen vrouwen en mannen :  
- Wetsvoorstel (Sonja Becq, Leen Dierick, Stefaan Vercamer, Nahima Lanjri) ter bestrijding van 

de loonkloof tussen vrouwen en mannen, nrs. 237/1 tot 3. 
- Voorstel van resolutie (Valérie Déom, Colette Burgeon, Özlem Özen, Olivier Henry) 

betreffende het wegwerken van de loonkloof tussen vrouwen en mannen door middel van 
genderneutrale analytische functieclassificatiesystemen, nr. 512/1. 

- Voorstel van resolutie (Valérie De Bue, David Clarinval, Corinne De Permentier, Kattrin Jadin, 
Jacqueline Galant, Denis Ducarme) over het dichten van de loonkloof tussen mannen en 
vrouwen, nr. 621/1. 

- Wetsvoorstel (Maya Detiège, Hans Bonte, Meryame Kitir, Bruno Tuybens, Renaat Landuyt, 
Myriam Vanlerberghe, Ann Vanheste, Dirk Van der Maelen, Peter Vanvelthoven) strekkende 
tot gelijkstelling van de lonen tussen mannen en vrouwen, allochtone en autochtone 
werknemers en werknemers met en zonder handicap, nr. 626/1. 

- Wetsvoorstel (Valérie Déom, Özlem Özen, Olivier Henry, Guy Coëme) tot wijziging van het 
koninklijk besluit van 30 januari 2001 tot uitvoering van het Wetboek van vennootschappen, 
nr. 740/1. 

(Rapporteur : mevrouw Annick Van Den Ende). 
 
- Hoorzitting met de dames Giuseppina Desimone en Gitta Vanpeborgh van het ABVV. 
- Er heeft een gedachtewisseling plaatsgevonden. 
 
Regeling van de werkzaamheden. 
 
Volgende vergadering : woensdag 26 januari 2011. 

 
 
 

Financiën en Begroting 

COMMISSIE VOOR DE FINANCIËN EN DE BEGROTING 
 
Voorzitter : mevrouw Muriel Gerkens 
 
 WOENSDAG 12 JANUARI 2011 
 
Begrotingsresultaten 2010. 
 
- De vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele Hervormingen en de 
staatssecretaris voor Begroting hebben een uiteenzetting gehouden over de 
begrotingsresultaten 2010 en over de vooruitzichten voor 2011. 
 
Wetsontwerp houdende goedkeuring van de Beslissing 14577 - (10/35) van de Raad van 
Beheer van het Internationaal Monetair Fonds betreffende de amendering van de Nieuwe 
Leningsovereenkomsten, nr. 990/1. 
 
- Rapporteur : mevrouw Veerle Wouters. 
- De bespreking heeft plaatsgevonden. 
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- De artikelen 1 en 2, alsook het gehele wetsontwerp, werden achtereenvolgens eenparig 
aangenomen. 
 
Het beheer en de verkoop van onroerend goed door de Regie der Gebouwen : 
- Uiteenzetting van de vice-eersteminister en minister van Financiën en Institutionele 
Hervormingen; 
- Hoorzitting met de heer Laurent Vrijdaghs, Administrateur-generaal van de Regie der 
Gebouwen. 
  
- De heren Christian Brotcorne, Steven Vandeput, Olivier Henry, Georges Gilkinet, Hagen 
Goyvaerts en Servais Verherstraeten hebben vragen gesteld. 
 
Volgende vergadering : dinsdag 18 januari 2011. 

 
 
 

Spoorveiligheid 

BIJZONDERE COMMISSIE BELAST MET HET ONDERZOEK NAAR DE VEILIGHEID VAN HET 

SPOORWEGENNET IN BELGIË NAAR AANLEIDING VAN HET DRAMATISCH TREINONGEVAL IN BUIZINGEN  
 
Voorzitter : de heer David Geerts 
 
 WOENSDAG 12 JANUARI 2011 
 
Hoorzitting onder andere over de verslagen van de deskundigen van de bijzondere commissie, 
van de European Railway Agency en van het Rekenhof met de heer Steven Vanackere 
(minister van Overheidsbedrijven in 2009) 
 
- De heer Ronny Balcaen, mevrouw Ine Somers en de heer David Geerts hebben vragen 
gesteld. 
 
Gedachtewisseling over de hoorzittingen. 
  
Regeling van de werkzaamheden. 
 
Volgende vergadering : maandag 17 januari 2011. 
  


